
 

Αθήνα, 31.03.2025 

Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης & Τροφίμων 

 

Θέμα: Άμεση αποζημίωση των αγροτών Εορδαίας και Αμύνταιου για τις ζημιές 

από τον πρόσφατο παγετό 

Ο πρόσφατος παγετός στις 20 και 21 Μαρτίου 2025 έπληξε σοβαρά τις 

δενδροκαλλιέργειες στις περιοχές της Εορδαίας και του Αμύνταιου. Οι θερμοκρασίες 

έφτασαν έως τους -9˚C για πάνω από έξι ώρες, προκαλώντας ολική καταστροφή σε 

καλλιέργειες που βρίσκονταν στο στάδιο της ανθοφορίας και της καρπόδεσης.  

Οι παραγωγοί μήλων, ροδακίνων και κερασιών της περιοχής παραμένουν απλήρωτοι 

για ζημιές από το χαλάζι του 2024 και τις βροχοπτώσεις του 2023. Επιπλέον, οι 

κτηνοτρόφοι της περιοχής δεν έχουν λάβει την υποσχεθείσα επιδότηση για τις 

ζωοτροφές κατά την περίοδο της καραντίνας. Αυτές οι καθυστερήσεις, σε συνδυασμό 

με το αυξημένο κόστος παραγωγής και τις χαμηλές τιμές των προϊόντων, καθιστούν 

την επιβίωση των αγροτών και κτηνοτρόφων εξαιρετικά δύσκολη.  

Επειδή οι αγρότες και κτηνοτρόφοι της περιοχής βρίσκονται σε απόγνωση και 

απαιτούν άμεσες λύσεις για την επιβίωσή τους, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1.Ποιες άμεσες ενέργειες θα αναλάβει το Υπουργείο για την ταχεία εκτίμηση και 

αποζημίωση των ζημιών που υπέστησαν οι δενδροκαλλιεργητές της Εορδαίας και του 

Αμύνταιου από τον πρόσφατο παγετό; 

2.Θα προβείτε σε άμεση καταβολή προκαταβολών στους παραγωγούς που 

βρίσκονται σε οικονομικό αδιέξοδο λόγω των συνεχόμενων καταστροφών; 

3.Προτίθεται το Υπουργείο να προχωρήσει σε άμεση καταβολή των εκκρεμών 

αποζημιώσεων για τις ζημιές από το χαλάζι του 2024 και τις βροχοπτώσεις του 2023, 

καθώς και στην παροχή της υποσχεθείσας επιδότησης ζωοτροφών στους 

κτηνοτρόφους;  

4.Πώς σκοπεύει το Υπουργείο να αντιμετωπίσει τις καθυστερήσεις στις αποζημιώσεις 

από προηγούμενες ζημιές και να διασφαλίσει την έγκαιρη καταβολή τους στο 

μέλλον; 
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5.Τι προτίθεται να πράξει η Κυβέρνηση προς στήριξη των παραγωγών, ως προς τις 

ζημιές που δεν καλύπτονται από τον Κανονισμό του ΕΛΓΑ, ο οποίος δεν έχει ακόμη 

αλλάξει, παρά τις συνεχείς εξαγγελίες της Κυβέρνησης; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Ζεϊμπέκ Χουσεΐν 

Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη) 

 




